



Referat af hovedbestyrelsesmøde onsdag 7. maj 2025

Tilstede: Peter Spanggaard (PS), Ole M. Jensen (OMJ), Peter Christiansen (PC), Britta Tanghus (BT)
fodbold Camilla Haahr Kejlstrup (CHK), gymnastik Kristian Labuz (KL), fitness Maj Britt Hansen (MBH), badminton
Marina Rasch (MR)

Afbud: håndbold Heidi Ahmt (HA), løb Christina Krath (CK)

Referent: BT

1. Underskrift referater

- Referat af FU møde 2. april 2025 blev underskrevet.

2. Medlemsregistrering

- Navn, adresse, fødselsdato skal registreres ved indmeldelse af hensyn til aktivitetstilskud fra kommunen. Disse oplysninger skal fremtidigt medlems- og økonomisystem kunne håndtere.

3. Klubhus status

- Der har været møde i arbejdsgruppen, og der er dialog med brandmyndighederne om "sandkasse" løsningen.

4. Haltider 25/26

- PS har indsendt ansøgning til Hillerød Kommune. Vi afventer svar.

5. Økonomi

- Systemer: PC undersøger markedet for at finde et nyt medlems- og økonomisystem, der kan opfylde flest mulige afdelingers behov.
- Bank/forsikring. Intet nyt.
- Møde med afd. kassererne 27. maj. Alle kasserere og afdelingsformænd er indkaldt.
- Politianmeldelse svindel. Der skal oprettes et nyt MitID til PC, før det kan gøres.
- Hver afdeling kan få mobilepay, selv om man for nuværende kan se andre afdelingers indbetalinger. På mødet den 27. maj gives der adgang til løsningen.

6. Nyt fra afd.

- Banko: PS er søgt den årlige tilladelse til at afholde banko.
- Fitness: medlemstallet ligger lige på grænsen af de 300, som er max. kapaciteten. Der installeres en ny balle/lår maskine. Der er sponsoreret trøjer til senior-gym. holdet. Der er afholdt møde med instruktørerne for at få ensrettet træningen. Der arbejdes videre med seniorernes tur i foråret 2026 og mulighed for at søge fonde afdækkes. Ansøgninger til fonde skal koordineres med FU. Der drømmes om at lave noget udendørs fitness evt. i skoven ved skolen og yoga på Arresøhus. De 12-15 årige får mulighed for at træne i fitness om søndagen, og det kommer til at forgå efter DGI regler. Der er bestilt en ny friskluft blæser.
- Fodbold: On-line tilmeldingen virker nu via hjemmesiden. Antallet af restancer er nedbragt. Kampe og resultater bliver godt dækket på SoMe. Alle hold er kommet på græs. Der forespørges, om det kan lade sig gøre at indkøbe øl og vand sammen med FU og andre afdelinger.
- Badminton: kun få aktive spillere, resten er sluttet for sæsonen. Marina kontakter DGI vedr. Pickleball inden 18. august.
- Gymnastik: Der er fundet trænere til alle hold til den næste sæson. Fodbold og gymnastik skal koordinere træningstider, så børn både kan gå til gymnastik og fodbold. Der er modtaget en invitation til et seminar om at blive bedre til at inkludere neurodivergente unge.
- Håndbold: der er meldt et damehold til sommerbold.
- Løb (pr.mail): Vi havde et super fint arrangement med foredraget af Henrik Duer. Det er ikke sidste gang vi finder på noget af den slags. Vi har en lille tilgang af nye løbere. I kommende weekend har vi to, der skal løbe KBH Marathon. Desværre har Jeanette valgt at stoppe som træner. Vi arbejder på at finde en erstatning og har



allerede et møde i næste uge med en kandidat. Vi laver fællestræning med kl 18 holdene de sidste uger indtil sommerferien, og satser på nyt begynder hold efter sommer. Trænergruppen brainstormer om dette.

7. Arrangementer Q2/25

- CPH Sprint søndag 22/6: PS er ansøgt kommunen om lov til at bruge P.pladsen overfor pizzamanden i Meløse. Hvis vi får lov – hvad skal vi lave?? Telt er reserveret.
- Skt. Hans mandag 23/6: der stilles telt op til spisning kl. 17:30, bålaler og bål er klar. Vennerne stiller med pølsevogn. Der skal bruges hænder til alt det praktiske incl. snobrød.

8. Arresøhus

- Fra 1.6. lejer IF Arresøhus.
- Arrangementsudvalg skal nedsættes. Kandidater søges.
- "Husudvalg": der har været erfaringsudveksling med Annisse Forsamlingshus.
- Udlejning: intet nyt.
- Opgraderinger: aAndre har gode erfaringer med at bruge AI, når der skal laves ansøgninger til fonde.
- Rengøring: der skal findes et firma, der kan tage sig af rengøringen.

9. Lokaldysten

- Noget STLIF skal arbejde videre med ? Der er ikke stemning for at arbejde videre med dette arrangement.

10. Evt.

- Næste møde tirsdag den 26. august kl. 19:00 i kælderen
- Multibane: A-sport sender en byggeansøgning til kommunen i indeværende uge
- Loppemarked afholdes 28/9-25
- Aktiv fest afholdes 1/11-25
- Fastelavn afholdes 15/2-26
- Gymnastikopvisning afholdes 12/4-26